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Op 20 december 2023 meldde het College in de besluitenlijst dat kennis genomen is van 
de voortgang van de opzet van een Kennis- en arbeidspool RES West-Brabant ten 
behoeve van de uitvoer van de Energie-en Warmtetransitie. 

Wij begrijpen dat er inmiddels stappen zijn gezet op dit gebied. Op 7 juni 2019 is door 
het Ministerie van Economische Zaken en Klimaat (EZK) een opsporingsvergunning 
geothermie voor 4 jaar verleend aan Geothermie Brabant en Aardyn. Het tuinbouwgebied 
Plukmade wordt het meest kansrijk beschouwd. Daarom is “Geothermie Plukmade BV” 
opgericht waarin Aardyn, EBN Aardwarmte BV, Ennatuurlijk B.V. en het Energiefonds 
participeren. 

Het project voor geothermie in Plukmade is erop gericht dat de warmte die wordt 
gewonnen, geleverd wordt aan het Amerwarmtenet. Deze energie zou dan direct of 
indirect via het Amerwarmtenet in de kassen van Plukmade worden gebruikt en voor de 
aangesloten woningen van het Amerwarmtenet. 

Sinds januari 2018 is er een samenwerkingsovereenkomst (mede ondertekend door de 
gemeente Oosterhout) met de inzet om een duurzaam toekomstbestendig warmtenet te 
realiseren; zodat het Amernet in 2040 een open, duurzaam en eerlijk warmtenet is dat 
bijdraagt aan een energie neutrale regio. 

Bij de provincie is in januari j.l. een actieplan tot stand gekomen om de 
aardwarmteplannen te versnellen. Oosterhout valt daar (in)direct ook onder omdat we 
deel uitmaken van de RES West Brabant. In het actieplan staat dat afgevaardigden 
namens de RES-regio’s namelijk een belangrijke, verbindende en informerende rol 
vervullen. Het is nog een (ambtelijk actie)plan maar wel met één duidelijk doel: gebruik 
en versnellen van aardwarmte uit diepere lagen 

Het lijkt er dus op dat de optie tot inzet aardwarmte steeds reëler wordt en dat de  
Plukmadesepolder daarbij mogelijk hoge ogen gooit. Hoewel de informatie wel bekend is 
in de gemeente Oosterhout hebben we er in de Werkbijeenkomst Duurzaamheid 06-03-
2024 en in andere overleggen geen informatie over gehad.  
 
Het lijkt ons van groot belang dat de bewoners die afhankelijk zijn van nieuwe 
warmtevoorzieningen op de hoogte worden gehouden van nieuwe opties in de toekomst, 
zodat zij reëel kunnen kiezen 
 
Vandaar de volgende vragen: 

1. Neemt de gemeente Oosterhout deel aan in dit actieplan van de provincie? 
2. Kunt U ons laten weten op welk niveau de gemeente Oosterhout: 

a. betrokken is geweest bij de ontwikkelingen op dit gebied? 
b. Op dit moment betrokken is bij de ontwikkelingen op dit gebied? 
c. Betrokken wordt  bij de ontwikkelingen op dit gebied? 
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3. Kunt U ons informeren over de huidige stand van zaken van de ontwikkelingen in 
de Plukmadesepolder  en  

4. Kunt U ons informatie geven over de toekomstige opties voor de soorten 
energiegebruik voor de aangesloten woningen van het Amerwarmtenet. 

 

 


